
Záznam  
zo zasadnutia  Komisie výstavby, územného plánu a turizmu MsZ v Michalovciach, uskutočneného 

dňa 15. 01. 2018 

prítomní: podľa prezenčnej listiny  
   

Rokovanie otvoril  a    viedol MUDr. Benjamín Bančej,  zástupca primátora mesta na  základe 
poverenia predsedu komisie.     

    Komisia pokračovala podľa programu:  
1. Informácia o postupe prác na stavbe: Rekonštrukcia sídliska Západ      
2. Prerokovanie návrhov na „Čin roka 2017“  
3. Diskusia k prerokovanej problematike  
4. Rôzne 
 

K bodu 1.: Informácia o postupe prác na stavbe: Rekonštrukcia sídliska Západ   
Na úvod Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru V, ŽP a MR MsÚ informovala, že v rozpočte mesta na rok 
2018 sú plánované  finančné prostriedky na  rekonštrukciu sídliska Západ.   Na  realizáciu stavebných 
prác bola uzatvorená zmluva o dielo so spoločnosťou Eurovia SK, a. s.. Práce sa zatiaľ nezačali.    
Projektovú  dokumentáciu  prezentovala  Ing.  Ružena  Heželyová,  pracovníčka  odboru  výstavby,  ŽP 
a MR  mestského  úradu,  vykonávajúca  stavebný  dozor  na  predmetnej  stavbe.  Rekonštrukcia 
sídliskových  plôch  na  sídlisku  Západ  v roku  2018  zahŕňa  úpravu  časti  sídliska  Západ  pri  bytových 
domoch A, B, C, D a E na Ul. prof. Hlaváča. Projektová dokumentácia bola zverejnená, občania ju mali 
možnosť  pripomienkovať.  PD  rieši  parkovacie  plochy,  okružnú  križovatku  Ul.  Štefánikovej, 
Kuzmányho  a výjazd  z parkoviska na Ul.  Štefánikovej. Má  sa  zrekonštruovať Ul. Kuzmányho po Ul. 
špitálsku a po Ul. A. Markuša, vrátane prechodu pre chodcov na Ul. A. Markuša smerom na Ul. prof. 
Hlaváča. Plánované ukončenie je na jeseň 2018.  
ZÁVER:  
Komisia vzala, Informáciu o postupe prác na rekonštrukcii sídliska Západ,  na vedomie.   
 
K bodu 2. Prerokovanie návrhov na „Čin roka 2017“  
MUDr. Benjamín Bančej oboznámil prítomných členov komisie s materiálom: Návrh na titul Čin roka 
2017. 
Diskusia:  
Ing. Bobík – mal dotaz, či je vyriešené, kto bude ocenený v oblasti stavba roka  
Ing. Harbuľák – má znalosť, že investor dostane sošku a ostatní diplom  
 
ZÁVER: 
Členovia komisie odporučili: 

a) pri ocenení stavba roka sa zaoberať ocenením všetkých troch zainteresovaných:  investor,  
zhotoviteľ,  projektant 

b) navrhuje, aby bolo udelené ocenenie Klubu IUVENTA nie trénerovi 
c) mestskému zastupiteľstvu udeliť ocenenia „Čin roka 2017“ v zmysle predloženého návrhu.      

 
   Nakoľko program komisie   bol vyčerpaný, MUDr. Benjamín Bančej, poďakoval prítomným za 
účasť na rokovaní a  rokovanie ukončil. Komisia v mesiaci  február 2018 je plánovaná na  12. februára  
o 14. 00 hod.     
 
                                                                                     
                                                                                           Ing. Ján Ďurovčík,  CSc.  
                                                                                                Predseda komisie  
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Zápisnica sa doručí: 
‐ všetkým členom komisie 
‐ všetkým prizvaným 
‐ Ing. Zdenko Vasiľ ‐ prednosta  MsÚ  
‐ Anna Čurmová ‐ organizačný  odbor 
 
 
 
Zapísala: Ing. Helena Francúzová, zapisovateľka komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


